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Akademický senát Fakulty sociálních studií 
Masarykovy univerzity 

Zápis z 217. zasedání 31.5. 2021 

Zasedání proběhlo online za využití platformy Zoom. 

Přítomni (v abecedním pořadí): 

● Bc. Barbora Adamková 
● Ing. Rudolf Burgr, Ph.D. 
● Mgr. Mikuláš Černík 
● Sonya Darrow 
● Mgr. Otto Eibl, Ph.D. 
● Mgr. et Mgr. Vratislav Havlík, Ph.D. 
● Bc. Daniel Jirků 
● Katarína Kováčová 
● doc. Mgr. et Mgr. Peter Spáč, Ph.D. 
● doc. Mgr. et Mgr. Jan Šerek, Ph.D. 

Nepřítomni: 

● doc. Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D. 

Hosté: 

● prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D. 
● Ing. Pavlína Kadlčková, DiS. 
● Mgr. et Mgr. Adéla Souralová, Ph.D. 
● PhDr. Petr Suchý, Ph.D. 
● doc. PhDr. Martin Vaculík, Ph.D. 
● Veronika Dombrovská (tlumočník) 
● Ladislav Otava 

Program jednání: 

1) Podmínky přijímacího řízení na FSS MU v akademickém roce 2022/23 

2) Návrh realizace Strategického záměru FSS MU na rok 2021 – na vědomí 

3) Různé 

4) Vnitřní agenda AS FSS MU 

 

Program byl schválen (9 pro, 0 proti, 0 se zdrželo).  
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1) Podmínky přijímacího řízení na FSS MU v akademickém roce 2021/22 

 

Děkan: Krátce uvedl bod týkající se přijímacího řízení na FSS pro akademický rok 2021/22. 
Informoval, že vedení FSS záměrně nenavrhuje žádné nové změny, navrhuje dále 
pokračovat v přijímaní bez přijímacích zkoušek. 

Eibl: Otevřel rozpravu k danému bodu. Členy AS FSS MU nebyly vzneseny žádné 
připomínky. 

Bugr: Navrhl změnu formulace v časti týkající se přijímání uchazečů bez přijímací zkoušky 
a otázal se ohledně kritérií pro přijímaní bez přijímací zkoušky. 

Děkan: Odpověděl, že formulace bude pozměněna. 

Souralová: Reagovala na dotaz týkající se kritérií pro přijímaní bez přijímací zkoušky. 
Sdělila, že uchazeči, kteří postoupí až do celostátního kola, budou přijati stejně jako ti, co 
se v krajském nebo ústředním kole umístili do třetího místa. 

Poté došlo ke hlasování o níže uvedeném usnesení. 

Usnesení: 

AS FSS MU projednal a schválil Podmínky přijímacího řízení na FSS MU v 
akademickém roce 2021/22 ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

(10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

2) Návrh realizace Strategického záměru FSS MU na rok 2021 – na vědomí 

 
Děkan: Poděkoval za jednomyslnou podporu pravidel přijímacího řízení. Poté stručně 
představil návrh realizace Strategického záměru FSS a sdělil, že některé ze stanovených 
cílů jsou již splněny. 
 
Jirků: Otázal se, zda vedení fakulty plánuje vydávat také Newsletter pro studenty. 
 
Děkan: Sdělil, že stále častěji pociťujeme, že tu newsletter pro studenty chybí. V září tedy 
vyjde první číslo studentského newsletteru. V současné době se předpokládá, že bude 
vycházet jedenkrát za semestr. 
 
Šerek: Vznesl dotaz týkající se celospolečenské role a stanovených cílů.  
 
Děkan: Uvedl, že ve strategické záměru je toto odvětví chápáno nejen směrem ven ale i 
dovnitř instituce. Směřuje tedy i na studenty, uchazeče o studium a zaměstnance. 
Informoval, že stanovené cíle byly zvoleny s ohledem na současnou situaci. Vzhledem 
k nejisté době byly upřednostněny aktivity, které je možné provádět také online. 
 
Adamková: Otázala se, zda i členové SK AS FSS MU budou moci do studentské newsletteru 
přispívat. 
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Děkan: Odpověděl, že určitě ano, spolupráce s SK AS FSS MU na studentském newsletteru 
je vítána. 
 
Eibl: Uzavřel diskusi a vyzval členy AS FSS MU ke hlasování o níže uvedeném usnesení. 
Usnesení: 

AS FSS MU vzal na vědomí dokument Návrh realizace Strategického záměru FSS MU 
na rok 2021 ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

(10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

3) Různé 
 

a. Aktuální informace týkající se fungování fakulty 

Děkan: Informoval, že od 31.května platí pro MU zelený semafor. Neakademičtí pracovníci již 
nemají možnost homeoffice. U akademických pracovníků určuje otázku homeoffice vedoucí 
hospodářského střediska. V souvislosti s tím došlo také k prodloužení otevírací doby studijního 
oddělení, otevření studoven a úprava otevírací doby knihovny. 

Šerek: Vznesl dotaz, zda budou studenti moci využít prázdné učebny např. pro online zkoušky.  

Děkan: Sdělil, že souhlasí s tím, aby studenti prázdné učebny využili. Upozornil však, že 31.5. 
započaly stavební úpravy fakulty, se kterými budou spojeny také bourací práce. Je tedy potřeba 
počítat se zvýšeným hlukem a prašností. 

Tajemnice: Doplnila, že nejsou očekávány výpadky internetového připojení či elektřiny. 

b. Kolárna 

Tajemnice informovala, že vstup do budovy FSS z ulice Marešova je plně zpřístupněn. Sdělila, 
že kolárna je k dispozici zaměstnancům a doktorským studentům. U vstupu do budovy z ulice 
Marešova je zvonek a možnost dálkového otevření dveří z vrátnice, přístup do kolárny hned 
vedle vchodu je umožněn na zaměstnaneckou kartu či studentský ISIC. V kolárně je prostor pro 
cca 16 kol. V pátém patře je k dispozici sprcha, klíč od sprchy je možné vyžádat na 
vrátnici. Děkan poděkoval pracovní skupině pro udržitelnost, která dala podnět ke zpřístupnění 
sprch. 

c.  Datum následujícího zasedání AS FSS MU 

Po projednání se členy AS FSS MU bylo datum dalšího zasedání změněno. Příští řádné 
zasedání AS FSS je plánováno na pondělí 21. června 2021 od 16:00 hodin, online za využití 
platformy Zoom. 

Eibl: Připomněl, že na příštím zasedání AS FSS MU již nebude přítomen. Od 1. června bude 
zastávat funkci zástupcem vedoucí katedry politologie.  

Děkan: Poděkoval dr. Eiblovi za dlouhodobou spolupráci a popřál hodně úspěchů v další roli. 
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4) Vnitřní agenda AS FSS MU 
 

a. Změna na postu místopředsedy AS FSS MU 

Místopředseda AS FSS MU D. Jirků rezignoval na pozici místopředsedy. 

Eibl: Sdělil, že v IS MU proběhne tajné hlasování a požádal kolegy z řad komory akademických 
pracovníků, aby do studentské volby nezasahovali. 

Za přítomnosti všech pěti členů studentské komory AS FSS proběhla tajná volba místopředsedy 
AS FSS z řad studentské komory, v níž byla do předmětné funkce zvolena Katarína Kováčová. 

(4 pro, 0 proti, 1 se zdržel) 

b. Změna na postu předsedy AS FSS MU 

Eibl: Informoval, že volba předsedy AS FSS proběhne stejným způsobem – tajným hlasováním, 
v IS MU a vyzval senátory ke vznášení nominací. 

Spáč: Jako kandidáta na předsedu AS FSS navrhl Vratislava Havlíka. 

Havlík: Nominaci přijal. 

Burgr: Jako kandidáta na předsedu AS FSS navrhl Petra Spáče. 

Spáč: Nominaci odmítl. 

Za přítomnosti deseti členů AS FSS proběhla tajná volba předsedy AS FSS, v níž byl do 
předmětné funkce zvolen Vratislav Havlík. 

(10 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

c. Změna ve Studentské komoře AS FSS MU 

Adamková: Avizovala, že během července přistoupí ke Státní závěrečné zkoušce, v návaznosti 
na to dojde k ukončení jejího studia a zániku jejího mandátu v SK AS FSS MU. 

5) Doplnění Pracovní skupiny FSS MU pro udržitelnost 

Eibl: Vyzval přítomné senátory k navržení kandidátů z jednotlivých komor do funkcí  

Nominovaná: Mgr. Kateřina Fridrichová, Ph.D. 

Vzhledem k tomu, že nebyly navrženy další nominace došlo ke hlasování. 

(10 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 
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Přijatá usnesení: 

2021-05-31/1 

AS FSS MU projednal a schválil Podmínky přijímacího řízení na FSS MU v akademickém 
roce 2021/22 ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

 (10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

2021-05-31/2 

AS FSS MU vzal na vědomí dokument Návrh realizace Strategického záměru FSS MU na 
rok 2021 ve znění, které tvoří přílohu zápisu. 

(10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) 

 

 

Mgr. Otto Eibl, Ph.D. 
předseda senátu 

doc. Mgr. et Mgr. Jan Šerek, Ph.D. 
          místopředseda senátu 

Bc. Daniel Jirků 
místopředseda senátu 

Zapsala: Kateřina Majdanová 
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Příloha k prvnímu bodu jednání: 
Podmínky přijímacího řízení na FSS MU 

https://is.muni.cz/auth/do/fss/as/dokumenty_k_projednani_as/podklady_pro_jednani_as_fss_mu_2021_05_31/Podminky_prijimacich_rizeni_2021_22.pdf

